
 

 

Acta de la reunió dijous 6 d’octubre de 2023 a les 20:30 
hores al Pavelló poliesportiu del Papiol 
 
Assistents: 
 
Jordi Claret 
Josep Maria Gasull 
Oscar Farran 
Maite Galiano 
Beatriz Estrella 
Marc Payerols 
Tomás Sánchez 
Sergi Borràs 
Isaac Rosa 
Meritxell Aguilar 
Montse Peris 
 
Ordre del dia: 

- Aprovar la formació provisional de la junta directiva del club Esportiu Arts 
Marcials El Papiol, que haurà de ser ratificada en la pròxima assemblea general. 

- Aprovar les sol·licituds fetes per sòcies i socis al llarg del curs, de cara al curs 
que ve. 

- Aprovar la creació de comissions de treball i assignar a aquestes sòcies i socis 
que s'ofereixin voluntàries en la pròxima assemblea general. 

- Torn de preguntes i suggeriments. 
 
Acords: 
 
Després de tots els suggeriments i propostes que han aportat els diversos socis i 
sòcies del Club, ens posem d’acord en prendre les mesures següents: 

 

- Ratificar la creació d'una junta directiva i triar als seus membres. 

- Crear comissions de treball i delegar diferents gestions del club. Entre elles: 
comissió de publicitat, comissió de festes i celebracions, comissió disciplinària, 
comissió d'organització d'esdeveniments esportius, comissió de gestions amb 
l'ajuntament. Es farà una reunió de junta directiva per escollir els participants a cada 
comissió. 

- Ampliar les activitats del club, entre elles: Preparació per a proves físiques de 
CFSE, tecnificació de Judo i Defensa personal. Les noves activitats començaran en 
rebre el vistiplau de l’equip de govern. 

- Revisar i aprovar el reglament de règim intern i disciplinari del club (penjat a la 
pàgina web). 



 

 

 

- Com que portem mesos sense resposta a les actes presentades al juny, es 
suggereix que cada sòcia i soci faci instancia a l’ajuntament per demanar 
reunió amb l’equip de govern el més aviat possible. 
 

- Des de l’ajuntament ens demanen que fem una classe de defensa personal i ho 
coordinem amb ells per tal d’oferir-la al poble. Com que aquesta classe sempre 
ha sigut amb la idea de que ens deixin obrir un grup de defensa personal 
(portem anys demanant ampliar horari) i encara no donen resposta, creiem que 
no te sentit promocionar una classe de defensa si encara no ens permeten 
realitzar-la. Per aquest motiu, es reitera la necessitat de fer la reunió amb 
l’equip de govern per parlar d’aquest i altres temes que portem anys sense 
solució. 
 

- Consultar a diferents comerços de Papiol la possibilitat d’esponsoritzar al 
nostre club. 
 

- Buscar alternatives a la venta de loteria al nadal. 
 

Fi de la reunió a les 21:45 hores. 

 
Agraïm als socis i sòcies la seva assistència, col·laboració i recolzament. 


